
Øyer kommune 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Komite 1 
 

Møtested: Rådhuset - møterom Lyngen   
Møtedato: 12.02.2014 Tid: 12:00 - 16:00 

 
 
Funksjon Navn Forfall 
Leder Arnfinn Gillebo  
Nestleder Laila A Jonassen Skåden  
Medlem Mich Rasmussen Forfall 
Medlem Mauritz Lie Møtte ikke 
Medlem Elin Heidi Slåsletten  
 

 
 
Merknader:  
 
Dessuten møtte kommunalsjef Eli Eriksrud som også førte protokollen og Saksbehandler 
Jostein Synstrud møtte under behandlingen av sak 1/14.  
 
 
 
 
Ingen merknad til innkallingen. 
Ingen merknad til sakslista. 
Ingen merknad til protokollen fra forrige møte. 
 
 
 
 
 
Arnfinn Gillebo 
Leder 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
 Tittel 

 
 

1/14 13/251    
 REVISJON AV KOMMUNEDELPLAN FOR TRAFIKKSIKKERHET   
 
2/14 13/410    
 DRIFTS- OG INVESTERINGSPLAN FOR BARNEHAGE 2013 - 2015   
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1/14   
REVISJON AV KOMMUNEDELPLAN FOR TRAFIKKSIKKERHET   

 
Behandling: 
Komiteen gjennomgikk saksordførers forslag til behandling av uttalelser/innspill. 
 

Til pkt. 1: 
Sistnevnte punkt ansees ivaretatt i handlingsprogrammets pkt. 5.1. 
Når det gjelder busstoppene, så har ikke kommunen foretatt noen registrering av 
skilting eller atkomst til disse. Det er heller ikke kommet inn merknader fra oppsittere  
langs denne vegstrekningen. Det er imidlertid ikke etablert og skiltet faste 
busslommer langs nevnte vegstrekning 
Registering/vurdering av tiltak anbefales utført sommeren 2014, og  at eventuelle  
tiltak tas inn i handlingsprogrammet i fm rullering for 2015. 
Gatelys fra Øyer kirke til Gamlevegen (2100 m)  tas inn i planen under pkt. 5.1 som 
pri. 11. 
 
Til pkt. 3: 
Opphøyde gangfelt tas inn i planen under pkt. 5.4, Kategori 2-tiltak som pri. 6 
 
Til pkt.  4: 
Lengde på gang- og sykkelveger i Øyer er ca 11 km, tas inn i tekstdelen av planen. 
K1 anbefaler at Planutvalget utreder et system for årlig evaluering av TS-planen. 
 
Til pkt.  5: 
K1 har registrert FTU sitt ønske om en annen sortering av handlingsprogrammet, men 
velger å beholde nåværende sortering. Folkehelserådgivers 
(folkehelsekoordinatorens)  rolle innarbeides i handlingsprogrammet. 
K1 finner det vanskelig å gå inn på en vurdering av det private vegnettet, all den tid 
kommunen ikke kan gi pålegg til private vegeiere. 
 
Til pkt.  6: 
Øyer kommune henstiller til politiet og Statens vegvesen om å involvere seg mer i 
forbindelse med kjøringen på Losna isbane, da dette antas å bedre den 
trafikksikkerhetsmessige gevinsten av tiltaket.  
Innarbeides i teksten under relevant punkt i handlingsprogrammet. 
 
Til pkt.  7: 
Tiltaket tas inn i planens pkt. 5.2, Kategori 1-tiltak  som pri. 1. 
  
I vedtaket i K-sak 60/13 ble følgende tillegg enstemmig vedtatt lagt inn i planen 
under pkt. 5.2 som pri. 10: 
«Begrense muligheter til kjøring (stenge atkomst) til Aurvoll skolegård når det ikke er 
arrangementer i Trettenhallen. Anlegge fartsdemper i krysset Øvregate X Adkomst 
Trettenhallen» 
Dette vedtaket ivaretas i plansammenheng ved at: 
Fartsdempere inntas  under pkt.  5.2 pri 4.  
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Sperring av adkomst til Aurvoll skolegård tas inn i planen under pkt. 5.2 pri 10. 
 
 

Komite 1s enstemmige innstilling til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar Kommunedelplan for trafikksikkerhet datert 12. februar 2014.  
2. Gjennomføring av planen styres av prioriteringer i økonomiplan og budsjett. 
3. Kommunestyret anbefaler at ansvaret for trafikksikkerhetsarbeidet I Øyer kommune 

legges til Planutvalget. 
4. Kommunestyret gir Planutvalget som planmyndighet i oppgave å utrede en 

evalueringsmodell for måling av effekt av utførte trafikksikkerhetstiltak 
 
 
2/14   
DRIFTS- OG INVESTERINGSPLAN FOR BARNEHAGE 2013 - 2015   
 
Komite 1’s vedtak: 
Komiteen ønsker å se saken i sammenheng med pågående drøftinger i økonomiplan- og 
budsjettsammenheng og avventer videre behandling. 
 
Behandling: 
 
Komiteen drøftet saksordførers innspill fra saksbehandler. 
 
Komite 1 sin enstemmige innstilling: 
K1 rår Fordelingsutvalget til å akseptere at komiteen utsetter videre behandling til høsten 
2014. Det er viktig å vurdere situasjonen etter at Vidarheim-utbyggingen er fullført og 
inntaket for barnehageåret 2014/15 er gjennomført. Status for Trodal-utbyggingen er også 
en premiss inn i vurderingen av tidspunktet for rullering av planen. 
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